

## Protokoll sentralstyremøte 28. – 30.08 2020

**Sted:** Thon hotell Storo  
**Tilstede:** Annette, Joachim, Monica, Åslaug, Judy, Elin, (Trude på noen saker)  
**Forfall:** Roger, Vibeke, Allis

### Saksliste

Saksnr.	Saksinformasjon	Ansvar
	<b>Fredag</b>	
76/20	<b>Godkjenning av innkalling</b> Godkjent	Annette
77/20	<b>Godkjenning av saksliste</b> Godkjent	Annette
78/20	<b>Godkjenning av protokoll 07/20</b> Godkjent	Annette
79/20	<b>Koronavirus – risikovurdering og tiltak</b> <ul style="list-style-type: none"><li>- <b>Høstens møter</b> Noen synes det er vanskelig å følge smittevernregler. Det er viktig å vurdere hvilke møter som er nødvendige, mye kan tas på digitalt. Grupper kan gjøres mindre og man kan leie større lokaler og kutte ut spising. Alle bør ha med sin egen håndsprit. Det er viktig å huske at den som arrangerer er ansvarlig for smittevern etc. Sentralstyret vil arrangere de sentrale møtene digitalt i høst. Elin undersøker med FUNKIS og direktoratene vedrørende støtte.</li><li>- <b>Informasjon til fylkeslag</b> Vi må sende ut informasjon til fylkeslagene med råd fra sentralstyret. Annette sender mail til FFO for å få råd.</li><li>- <b>Landsmøte nytt tilbud</b></li><li>- Vi har fått et nytt tilbud fra Scandic Havet i Bodø der vi får flytte arrangementet kostnadsfritt til 2021. Dersom det ikke kan gjennomføres på grunn av korona vil vi kunne flytte det frem igjen. Avlyser vi vil vi få</li></ul>	Annette

	<p>avbestillingsgebyr etter beregning av booking for arrangementet i april 2020. Ny dato for landsmøte blir 22. – 25. april 2021. Judy blir landsmøtegeneral og vi oppretter en prosjektgruppe for å planlegge arrangementet. Elin sjekker ut om vi kan redusere antallet deltakere 22. til 20 stykker. I forhold til flybilletter bør vi vurdere å bestille fleksibilletter. Vi bør vurdere Berg-Hansen til bestilling i forhold til refusjon på billettene. Invitasjon til møte bør gå ut i oktober. Datoer kan gå ut allerede i helgen.</p>	
80/20	<p><b>Økonomi</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Regnskap med prognose Ble gått igjennom. Gaven på 1 million skal låses til EK med restriksjoner. Medlemsrapport: Vi har 5 682 betalende medlemmer per 20. august. I 2019 var det 5 939. Det ser ut som vi får over 6 000 ved årets slutt. Orgservice er i prosess med å finne et bedre medlemsregister. Det vil bli testet ut på en mindre forening for AiN.</li> </ul>	Elin/Monica
81/20	<p><b>Spørreundersøkelse</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Presentasjon av innkomne svar. Sendes til: fylkeslag, departement og fagmiljø</li> </ul>	Elin
82/20	<p><b>Informasjon fra administrasjonen</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Kontoret / rutiner Elin informerte om status på kontoret. De ansatte møtes hver onsdag for fellesmøte. De øvrige dager jobber de fleste fra hjemmekontor.</li> <li>- Lokaler Det er sett på lokaler i Wergelandsveien ved Slottsparken. Vi venter på avklaring</li> <li>- Søknader og prosjekter <ul style="list-style-type: none"> <li>□ Bufdir har søknadsfrist 15. september. Jobber med å samle dokumentasjon på likepersonsaktiviteter.</li> <li>□ Mva rapportert 28/8</li> </ul> </li> </ul>	Elin
	<b>Lørdag</b>	
83/20	<b>Organisering og rapportering av likepersonsarbeid</b>	Elin/ Trude

	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Hvordan organiseres arbeidet i dag?</li> <li>- Rapportering i dag</li> <li>- Hvordan ønsker vi å organisere dette?</li> </ul> <p>Det er fylkeslagene som organiserer likepersonsarbeidet per i dag. Organiseringen av likepersoner overtas sentralt.</p> <p>Rapporteringen i dag er mangelfull og når ikke det blir rapportert sentralt mister vi midler hos BUFDIR.</p> <p>Buudir krever dokumenterte rutiner for kvalitetssikring av tellende likepersoner og det er regler for dokumentasjon av aktiviteter. Tildeling av midler baseres på rapporteringen.</p> <p>Lokallagene kan gjerne ha kurs men likepersonene må også sentralt godkjennes før de formelt er likepersoner.</p> <p>Vi må lage en informasjon til fylkeslagene om BUFDIRs regelverk på tellende likepersonsaktiviteter.</p> <p>Vi skal begynne å bruke likeperson.no som rapporteringssystem.</p> <p>Åslog fra sentralstyret blir med i en prosjektgruppe for organisering sammen med Trude, Ellen og Elin. Vi hører med Helene om hun også ønsker å være med.</p>	
84/20	<p><b>Tillitsvalgtskolering</b></p> <p>Vedtak: Det ble bestemt at skoleringen gjennomføres digitalt i oktober/november. Vi legger ut en meningsmåling i løpet av helgen for å se om fylkeslagene foretrekker skoleringen i en helg eller over flere kvelder i ukedager. Temaer:</p> <p>Styrearbeid</p> <ul style="list-style-type: none"> <li><input type="checkbox"/> Gruppeleder: aktiviteter / registrering/rapportering</li> <li><input type="checkbox"/> Valgkomitearbeid</li> <li><input type="checkbox"/> Interessepolitisk arbeid lokalt</li> <li><input type="checkbox"/> Sekretærfunksjon</li> <li><input type="checkbox"/> Økonomifunksjon</li> <li><input type="checkbox"/> God styrekultur (eksternt foredrag som kan tas opp)</li> <li><input type="checkbox"/> Gjennomgang av Google disk og mailsystemet</li> <li><input type="checkbox"/></li> </ul>	Annette/AU
85/20	<b>Likepersonskurs</b>	Annette/AU

	<p>Vedtak: Vi planlegger et likepersonskurs digitalt i løpet av høsten som skal være for både nye og gamle likepersoner.</p> <p>Vi vil bruke interne ressurser for å planlegge og gjennomføre kurset. Åslaug og Helene takket ja til å ta på seg oppdraget og jobber sammen med administrasjonen med planlegging.</p>	
/20	<p><b>Aspergertreff</b></p> <p>Aspergertreffet avlyses på grunn av ønske fra ressursgruppa og pga. av korona. Vi sjekker med Helsedirektoratet i forhold tilskudd.</p> <p>Vi har søkt Dam Stiftelsen om digitale kurs.</p> <p>Forslag til foredragsholdere:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li><input type="checkbox"/> Stian Orm og Jon Løkke</li> <li><input type="checkbox"/> Monica Helland Tøsse</li> <li><input type="checkbox"/> Sissel Helverschou</li> <li><input type="checkbox"/> Anne Gro Innstrand</li> <li><input type="checkbox"/> Elisabeth Wigård?</li> <li><input type="checkbox"/> Frode Pedersen</li> </ul> <p>Forslag om å ta opp webinar for de som ikke kan delta som kan gjøres tilgjengelig for medlemmer.</p>	Annette/AU
87/20	<p><b>Ledermøte</b></p> <p>Ledermøte vil arrangeres digitalt. Vi holder på datoen som er satt 20. – 22. november og selve møte avholdes lørdag 21. november. Sentralstyret møtes fysisk denne helge på fredagen for å forberede. Søndagen avholdes styremøte. Orgservice har kamera og mikrofon til møte.</p> <p>Programforslag:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li><input type="checkbox"/> Regnskap og budsjett (budsjett godkjennes)</li> <li><input type="checkbox"/> Strategi- og handlingsplan</li> <li><input type="checkbox"/> Revidering av vedtekter</li> <li><input type="checkbox"/> Koronasituasjonen i AiN</li> <li><input type="checkbox"/> Medlemsutvikling</li> <li><input type="checkbox"/> Viktige høringer</li> <li><input type="checkbox"/> Regionsreformen/ lokallag</li> <li><input type="checkbox"/> Saker fra fylkeslagene</li> </ul> <p>Innspill bør sendes inn skriftlig slik at det kan sendes ut i forkant. Vi trykker opp sakspapirer som sendes postalt.</p>	Annette/AU

	<b>Lunsj</b>	
88/20	<p><b>Arbeid med høringer</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- <b>Vergemålsloven frist 12. September</b></li> </ul> <p>Denne ble gått igjennom i plenum og det ble tilføyet noen kommentarer fra sentralstyret. Denne sendes nå videre til faglig råd for godkjenning.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- <b>Andre høringer i høst</b></li> </ul> <p>Det er to andre viktige høringer i høst.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Likeverdsreformen frist 1 november</li> <li>• Høring Nasjonal veileder "Gode helse- og omsorgstjenester til personer med utviklingshemning" Frist 17 november</li> </ul> <ul style="list-style-type: none"> <li>- <b>Etterarbeid med NOU</b></li> <li>- Kunnskapsdepartementet</li> <li>- Helsedepartementet</li> <li>- Helsedirektoratet</li> <li>- Kulturdepartementet (likestilling)</li> <li>- Kommunaldepartementet</li> <li>- Justisdepartementet</li> <li>- Barne- og familiedepartementet</li> <li>- Arbeid- og sosialdepartementet</li> <li>- Likestillings og inkluderingsombudet</li> <li>- Barneombudet</li> <li>- Diverse komiteer og politiske partier.</li> </ul> <p>Vi lager et brev som vi kan sende til alle. Når vi er ferdig med brevet kan vi vurdere å invitere Tourettes foreningen.</p> <p><b>Generelt om høringsarbeid:</b></p>	Annette/Trude

	<p>Mappen på disken som heter høringsuttalelser har alle tilgang til med leserettigheter og kommentarer.</p> <p>Administrasjonen har ansvar for å få innspill fra de tillitsvalgte og innkalle til møter etter behov. Flott å jobbe sammen i fellesdokumenter og snakke sammen på telefon/chat.</p> <p>Sentralstyret ønsker et høringsutkast man kan ta som utgangspunkt for videre arbeid.</p> <p>Ressursgruppa og faglig råd kan spørres om de ønsker å bidra på høringsarbeid.</p> <p>På sikt bør vi utarbeide en god høringsmal som kan brukes.</p> <p>Det kan være lurt å lese andre høringsvar som kan støttes.</p>	
89/20	<p><b>Stiftelsen DAM</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Presentasjon av eksterne forsknings- og utviklingssøknader ved Trude Støttes begge to.</li> <li>- DAM koronasøknader <ul style="list-style-type: none"> <li>□ Webinarserie for unge voksne med ASD og søsken</li> <li>□ Likepersonskurs og veileder</li> </ul> </li> <li>- DAM Helse 15. september (q/a – veileder) Kristin Kramås</li> </ul> <p>Det utlyses nye koronamidler 31/8 til eldre og ekstra sårbare grupper. Eks. jenter, «gaming ungdommer», eldre</p>	Elin/Trude
90/20	<p><b>Autisme i dag</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Status nr. 3 2020 Blad nummer 3 er forsinket. I forhold til oversettelse av artikkelen vil vi spørre Ragnhild Angell Wennberg.</li> <li>- Idemyldring kommende blader</li> <li>- Gaming: Gutt døde og mange gamingvenner kom på begravelsen. Gaming og fysisk aktivitet: Åslaug forspør Paul Joachim Thorsen og Nina Helen om å skrive ASD og OCD (Åslaug forespør Bjarne Hansen) Psykiske lidelse og tilleggsvansker: ADHD</li> </ul> <p>Redaksjonskomiteen skal på neste møte planlegge de kommende tre bladene. Neste nummer blir en mindre utgave/nyhetsbrev til jul.</p>	Joachim/ Elin
	<b>Søndag</b>	

91/20	<p><b>Oppfølging av saker, møter og invitasjoner</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Arbeid i vedtektskomiteen</li> <li>- Komiteen hadde møte 27. – 28- august. Neste møte er 17. – 18. september.</li> <li>- Styringsdokumenter: Vi må gå igjennom alle styringsdokumenter i foreningen. Harald og Fiona har takket ja til å bidra i en arbeidsgruppe. Vi vil jobbe med dokumentene på neste styremøte.</li> <li>- Brukermedvirkere Brukermedvirkere ble vedtatt i henhold til saksfremlegg. Vi ønsker å lage en oversikt over hvem som er brukermedvirkere hvor. Et skjema kan sendes ut til fylkeslagene.</li> <li>- Deltagelse i møter</li> </ul> <p>Det er et møte med Nevsom på tirsdag 1. september kl 12. der Annette, Monica, Åslaug, Elin og Trude deltar. Det handler om omorganisering/utfasing. Ved utfasing mister vi et nasjonalt senter og muligheten til å se på ASD fra et nasjonalt perspektiv.</p> <p>Vi har laget et skjema som alle kan fylle ut etter deltagelse på møter. Skjema kan lagres som en snarvei på mobilen. Referater fra møter sendes til administrasjoner som lagrer det i arkivet.</p>	Annette/Elin
92/20	<p><b>Oppfølging fylkeslag</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Fylkeslag/lokallag Sentralstyret gjennomgikk henvendelser fra fylkeslagene.</li> <li>- Aktiviteter på tvers Vi oppfordrer fylkeslagene til å være åpne for deltagelse på aktiviteter på tvers. Kostander bør dekkes fra fylkeslaget der medlemmet tilhører.</li> </ul>	
	<p><b>Eventuelt</b></p> <p>Neste styremøte 9. – 11. oktober på Thon hotell Storo</p>	

